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Protokół Nr ORN.0012.5.6.2017 

posiedzenia Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 18 sierpnia 2017 roku 
 

Na stan 7 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru – Karolina Kuskowska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska, 

 p.o. Kierownika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria 

Wiktorzak,  

 Mieszkaniec Olecka – Witold U., 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

powitał przybyłych na posiedzenie i przedstawił porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko – dotyczy 

ul. Mereckiego. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w mieście 

Olecko – dotyczy ul. Mereckiego. 

 

Członek komisji – Kazimierz Edward Toczyłowski 

zapytał, jaka była przewaga głosów. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

odpowiedziała, że nazwa ulicy „Mereckiego” wygrała przewagą 20 głosów. Jednocześnie 

poinformowała, że dwie podjęte uchwały w czerwcu zostały opublikowane 1 sierpnia  

w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego i weszły w życie w dniu  

16 sierpnia. Informację tę podano do wiadomości publicznej oraz przekazano do właściwych 

instytucji. Zmiany z ramienia urzędu będą wprowadzane sukcesywnie w księgach wieczystych  

– usługi te są zwolnione z opłat. Przesłano również pismo do wojewody, że na najbliższej sesji 

zostanie podjęta czwarta, ostatnia uchwała. Ponadto, na miejskiej stronie internetowej istnieje 

zakładka „Nazewnictwo”, w której zamieszczono regulamin i wzór wniosku, a także informacje  

o zmianach. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy 

w mieście Olecko. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 
 

Spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 3 – Wolne wnioski. 

 

Komisja jednogłośnie zgłosiła następujące wnioski: 

 o ujęcie w planie pracy przez Komisję Rewizyjną tematu: „Sprawdzenie wydatkowania 

przez Dyrektora Zespołu Szkół w Olecku kwoty 50 000 zł przeznaczonej na zakup 

sprzętu i wyposażenie sali sensorycznej”, przesłanie radnym: spisu, na co zostały 

wydane pieniądze oraz odpowiedzi na wniosek radnego Juchniewicza w sprawie sali 

sensorycznej, a także zorganizowanie przez Komisję Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji komisji wyjazdowej do tej szkoły, 

 przesłanie radnym informacji, na jakim etapie jest sprawa placu manewrowego przy 

Zespole Szkół w Olecku, tocząca się między Dyrektorem szkoły a Ośrodkami Szkolenia 

Kierowców. 

 

Następnie, na prośbę Mieszkańca Olecka – Witolda U. Komisja udzieliła mu głosu. 

 

Mieszkaniec Olecka – Witold U. 

poinformował, że przybył na posiedzenie z prośbą o pomoc w rozwiązaniu znanych już 

Komisjom Rady problemów istniejących na ulicy Zamostowej. Przede wszystkim chodzi  

o utrudnianie mu korzystania z własnej posesji przez właściciela sąsiedniej nieruchomości 

mieszkalno-usługowej poprzez głośny charakter prowadzonej działalności jak i niewłaściwy 

sposób zachowania właściciela i najemców lokalu mieszkalnego usytuowanego w budynku. 

Ponadto, o odmowę Burmistrza na jego wniosek w sprawie oznakowania ulicy znakiem zakazu 

zatrzymywania się pojazdów i związany z tym problem dowolnego parkowania samochodów 

także przed jego posesją. 

 

Po krótkiej dyskusji Komisja: 

 w związku z wystąpieniem pana Witolda U. dotyczącym udzielenia przez Burmistrza 

negatywnej odpowiedzi na wniosek w sprawie oznakowania ulicy Zamostowej znakiem 

zakazu zatrzymywania się pojazdów, Komisja jednogłośnie wnioskuje o przesłanie 

radnym przedmiotowego pisma oraz o ustawienie na tej ulicy znaku zakazu postoju, 

 Komisja przy 4 głosach za i 3 głosach wstrzymujących zgłosiła wniosek, aby 

poinformować sąd o konflikcie narastającym między Witoldem U. i Krzysztofem L.  

– właścicielami sąsiadujących nieruchomości na ul. Zamostowej oraz zwrócić się  

z pytaniem, czy istnieje możliwość podjęcia próby rozwiązania tego konfliktu przez 

mediatora. 

 

Członek komisji – Paweł Giełazis 

poinformował, że stara droga z Wieliczek do Osiedla Lesk została rozebrana, a płyty 

wypożyczone. Zapytał, dlaczego płyty nie wróciły i co się z nimi dzieje. Jeżeli płyty wrócą,  

to zgłasza wniosek mieszkańców Osiedla Lesk, żeby ta droga została otwarta. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

            Protokołowała         Przewodniczący Komisji 

 

        Karolina Kuskowska                       Wojciech Leonarczyk 


